
Kontrolní výbor Zastupitelstva města Beroun

Zápis č. 4/2017

ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 5. 6. 2017 od 16:00
v budově Městského úřadu Beroun, Husovo nám. 68, Beroun-Centrum

Přítomni:

Členové výboru: RNDr. Soňa Chalupová, Zdeněk Bydžovský, Mgr. Michal Štorkán,
Josef Pavlis

Omluveni: Ing. Věra Mastná, Blanka Palivcová

Zapisovatelka: RNDr. Soňa Chalupová

Ověřovatel: Zdeněk Bydžovský

Program jednání

l. Zahájení, kontrola starších usnesení

2. Kontrola plnění usnesení ze ZM a RM

3. Kontrola realizace zakázky „Veřejná doprava pro všechny - Elektronické tabule a
označníky"

4. Různé

Jednání

K bodu 1 - Zahájení, kontrola starších usnesení

Jednání výboru zahájila a dále řídila jeho předsedkyně RNDr. Soňa Chalupová.
Ověřovatelem zápisu určila pana Zdeňka Bydžovského.

Dále navrhla program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění.

Usnesení: Kontrolní výbor schvaluje program jednání.

hllasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 2 - Kontrola plnění usnesení ze ZM a RM

a) KV zjistil nejasnosti v plnění usnesení z RM bod 6/2017 z 11. 1. 17, kde RM dle bodu 3.
„doporučuje starostovi města zahájit pracovní jednání na téma koncepce kultury a
grantové politiky města". Z informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení Rady
města Beroun pro jednání RM dne 25. 1. 17 je tento bod označen jako splněný.
V informaci o plnění usnesení RM - tentokrát z 12.4. 17 - se tento bod znovu objevil
jako nesplněný a 3. 5. 1 7 opět jako splněný.

b) Ke zpracování koncepce podpory sportu ve městě Beroun na další období uložila RM
dne 10. 5. 17 pod bodem 207/2017 vedoucímu Odboru školství a volnočasových aktivit
vytvoření pracovní skupiny. O plnění tohoto usnesení nebyly nalezeny žádné záznamy.
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Závěr: KV žádá vysvětlení ohledně plnění či neplnění bodů usnesení RM č. 6/2017
a 207/2017. KV současně vyjadřuje pochybnosti nad způsobem vytváření dlouhodobých
koncepcí v oblasti kultury a sportu a dává ke zvážení ZM, zda by vytvoření těchto
pracovních skupin nemělo být projednáno ZM, zejména s ohledem na předpoklad, že
zastoupení do těchto skupin by mělo být delegováno ZM se zajištěním zastoupení
odborné veřejnosti a v neposlední řadě s ohledem na to, že dlouhodobé koncepce obvykle
schvaluje ZM.

KV doporučuje ZM pňimout usnesení v tomt(^smvslu.

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

K bodu 3 - Kontrola realizace zakázky „Veřejná doprava pro všechny - Elektronické
tabule a označníky"

Podle schváleného plánu kontrol ZM provedl KV kontrolu stavu realizace zakázky „Veřejná
doprava pro všechny - Elektronické tabule a označníky".

Obrazovou a textovou dokumentaci zpracoval člen KV Mgr. Michal Štěrkán na základě
veřejně dostupných dokumentů uveřejněných na webových stránkách města
(dokumentace bude k nahlédnutí zastupitelům v průběhu zasedání, zájemcům je možno
podklady přeposlat elektronicky). Stav byl zdokumentován k 30. 4. 17. Zjištěny byly tyto
skutečnosti:

• Zakázka měla být podle smlouvy zhotovena nejpozději do 2 měsíců po jejím
podpisu, tj. do 25. 12. 16; v zadání zakázky byla realizace stanovena nejpozději do
18. 11. 16

• venkovní informační panel 1 ks - funkční, čitelnost z deklarovaných 25 m je více
než diskutabilní, funkci pro nevidomé nebylo možné ověřit, ve spolupráci s
"Klubíčkem"bude ověřeno do doby konání zasedání ZM

• vnitřní informační panel 2 ks - funkční, ovšem jeden panel měl být umístěn
v nádražní hale, ale oba jsou v autobusové čekárně, funkci pro nevidomé nebylo
možné ověřit, ve spolupráci s "Klubíčkem"bude ověřeno do doby konání zasedání
ZM

• venkovní informační tabule 5 řádková 4 ks - nainstalovány jsou 4, z toho 2 na
jiných zastávkách proti zadání, částečně funkční je pouze jeden panel

autobusový označník 3 řádkový elektronický 8 ks - nainstalován nebyl žádný

autobusový označník obyčejný 53 ks -jsou osazené, pohled na jízdní řády je
někde možný pouze z trávníku u zastávky (viz např. zast. Nemocnice), u části
zastávek brání umístění odpadkového koše průchodu 2 chodců vedle sebe, pro
dětský kočárek někde průjezd značně omezen či znemožněn. Vzhledem k umístění
košů nemají občané menšího vzrůstu šanci jízdní řády vůbec přečíst.

odpadkové koše jsou jiné, než byly v nabídce, jejich design je odlišný od označníku

datovou komunikaci s dopravci nebylo možné ověřit, ale informace o zpoždění či
výlukách se nezobrazují

•

•

Závěr: Z dostupných informací dosud nelze učinit definitivní závěr, ale již nyní je zřejmé, že
faktura byla vystavena v rozporu se smlouvou. Podmínkou jejího vystavení byl 100%
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funkční celý systém, v době vystavení faktury funkční být nemohl, neboť není funkční ani
nyní.

K dokončení úplné kontroly a učinění závěrů KV žádá do 30. 6. 17 o poskytnutí
následujících dokladů:

• zadání veřejné zakázky

• soupis provedených prací a dodávek podle bodu 5. 3 smlouvy

• předávací protokol podle bodu 6. 9 smlouvy

• datum a výši úhrady za tuto zakázku

• doklad o vystavení případných sankcí za zpoždění úplného dodání zakázky
• doklad o funkčním propojení systému na dispečinky dopravců, zejména Ariva aj.

KV doporučuje ZM přijmout usnesení v tomto smyslu.

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

Kbodu4-Různé

a) Pro přípravu kontroly činnosti MKC Beroun diskutoval KV seznam potřebné
dokumentace

Závěr: KV požaduje do 15. 7. 17 o předložení následujících materiálů:

• výroční zprávy za rok 2015 a 2016

• účetní závěrku roku 2015 a 2016

• nákladů jednotlivých kulturních akcí pořádaných MKC Beroun v roce 2015 a 2016

• obrazový a zvukový záznam z jednání ZM z 11. 2. 2013

• podklady pro zastupitele k jednání ZM z 11. 2.2013

Požadované materiály vyžádá předsedkyně KV od ředitelky MKC a od kanceláře
tajemníka MěU.

Hlasováni: 4 pro - O proti - O zdržel se

b) Několik členů KV obdrželo dopis bývalých i současných členů kulturní komise kteří
popisují situaci s přidělováním kulturních dotací pro rok 2017 objasňují důvody
zpožděného rozhodnutí o jejich přidělení a popisují neobvyklé praktiky při jednání
kulturní komise.

Závěr: KV doporučuje ZM zařadit tento dopis na jednání ZM a žádá starostu o vysvětleni
vztahu MKC Beroun vůči poskytovatelům kultury v Berouně.

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

c) Výlepová plocha u značně frekventované zastávky autobusu Brožíkova delší dobu
ohrožovala kolemjdoucí, od soboty 3. 6. 17 je demontována. Oprava výlepových ploch
probíhá z vnějšího pohledu náhodně - přednostně nejsou opraveny ty plochy, které
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jsou na nejvíce frekventovaných místech, a není zřejmé, kdy bude dokomčena
kompletní výměna

Závěr: KV doporučuje ZM vyžádat si informaci o postupu rekonstrukce výlepových ploch,
určení zodpovědné osoby a termínu konečné realizace.

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

d) V usneseních RM nejsou srozumitelné některé body a neumožňují potřebnou kontrolu,
např. z usnesení RM z 31. 5. 17 u bodu 267/2017 (dodatek č. 8 smlouvy s TS) není
vůbec jasné, o co se jedná.

Závěr: KV doporučuje jednotlivé body v usneseních více konkretizovat

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

e) Několikrát v roce se na náměstí postaví pódium pro různé akce. Toto pódium je
najímáno na konkrétní akci, stavěno a zase odvezeno. V porovnání s umělým
kluzištěm, které je v majetku města a je využito jen v období Adventu, se nabízí otázka,
zda by nebylo z dlouhodobého pohledu výhodnější pódium vlastnit.

Závěr: KV si vyžádá soupis nákladů na stavbu a pronájem pódia na náměstí za
posledních 12 měsíců, a následně dá ZM ke zvážení, zda je toto hospodárný způsob či
realizovat jiné řešení, např. nákup stabilního pódia.

Hlasování: 4 pro - O proti - O zdržel se

5.6.2017

Zapsala:

RNDr. Soňa OTiEHlipova"

Ověřil:

Zdeněk Bydžovský

Předseda KV:

RNDr. Soňa ChalTTptóvá
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